
Zápis 
z 26.veřejného zasedání ZM ve Frymburku  

dne 25.ledna 2017 
 

Přítomni: Řezáč O., Mrázik, Řezáč M., Krejza, Kučera, Dvořák, Labaj, Szöke (od 17,39 hodin) 
Nepřítomni:  Šauer - omluven 
 
Občané:  Märtl, Řepa J., Řepa P., Aleš, Fatura J., Procházka P., Černocký, Potměšilová, Bouchalová, 

Hrstková, Nekola, Mrázik M., Grohman J., Pavlíčková, Pavlíček, Frantál, Augustin 
 
Hosté:  
 
Ověřovatelé zápisu: Mrázik, Řezáč M. 
 
Program:    

1.) zahájení, kontrola plnění usnesení 
2.) zpráva o hospodaření v lesích městyse Frymburk za rok 2016, projednání cen dřeva na hospodářský 

rok 2017  
3.) projednání přijetí finančních darů od firem Farma Milná a Hotel Leyla 
4.) projednání výsledků inventarizace majetku městyse Frymburk za rok 2016 
5.) projednání rozpočtové změny č.6/2016 a projednání přidělení finančních prostředků na činnost 

organizací v roce 2017 
6.) prodej, nákup a pronájem movitého i nemovitého majetku městyse 
7.) různé 

 
Zahájeno v 17,01 hodin  
 
AD 1.) 
Zahájení provedl starosta a provedl kontrolu plnění usnesení z 24.a 25.zasedání ZM. Všechna usnesení byla splněna až 
na usnesení č.109/2016, na kterém se stále pracuje. 
 
AD 2.) 
Starosta přivítal končícího odborného lesního hospodáře pana Jana Řepu a zároveň zástupce firmy Bernardinum s.r.o. 
pana Pavla Řepu, který bude tuto funkci vykonávat od letošního roku. Zastupitelé obdrželi v elektronické podobě 
zprávu o činnosti v lesích městyse za rok 2016 a návrh cen dříví na rok 2017. Proběhla krátká diskuse k předloženým 
materiálům, kde pan Řepa odpověděl na dotazy zastupitelů. Na závěr starosta poděkoval panu J.Řepovi za dosavadní 
výkon funkce odborného lesního hospodáře.  
 
ZM Frymburk bere na vědomí zprávu o hospodaření v lesích městyse Frymburk za rok 2016 a schvaluje ceny dříví a 
pěstební práce pro hospodářský rok 2017, přičemž ceny samovýroby zůstávají na úrovni cen 2016. Ceny dříví jsou 
včetně povinnosti potěžebních úprav. Ceník dříví je součástí zápisu ze zasedání ZM. 
7 hlasů pro       číslo usnesení: 6/2017 
 
AD 3.) 
Starosta informoval přítomné o jednáních o poskytnutí finančních darů pro městys od Farmy Milná a Hotelu Leyla. 
 
ZM Frymburk schvaluje přijetí finančních darů a to 60.000,-Kč od firmy Farma Milná a 100.000,-Kč od firmy AA 
Investment Group s.r.o., Hotel Leyla Frymburk. 
7 hlasů pro       číslo usnesení: 7/2017 
 
AD 4.) 
Místostarosta p.Kučera krátce seznámil přítomné s inventarizačními výsledky a se zápisem hlavní inventarizační 
komise, který zastupitelé obdrželi dne 24.1.2017 elektronickou cestou. 
 
ZM Frymburk schvaluje výsledky inventarizace majetku městyse Frymburk za rok 2017. Zápis hlavní inventarizační 
komise je součástí zápisu ze zasedání ZM. 
7 hlasů pro       číslo usnesení: 8/2017 
 
AD 5.) 
ZM Frymburk schvaluje rozpočtovou změnu číslo 6/2016 městyse Frymburk s přebytkem hospodaření ve výši 
10.973.562,39 Kč.  
7 hlasů pro       číslo usnesení: 9/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro Aqualung club Frymburk, IČ: 00476382, ve výši 40.000,-Kč na účel: úhrada nákladů 
na zajištění činnosti spolku dle platných stanov v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována 



nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí 
dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 10/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro Frymburské maminy, ve výši 16.000,-Kč na účel: úhrada nákladů na zajištění činnosti 
spolku v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude 
poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 11/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro Frymburský svaz žen, ve výši 11.000,-Kč na účel: úhrada nákladů na zajištění činnosti 
spolku v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude 
poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 12/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro Český rybářský svaz, MO Frymburk, IČ: 00476099, ve výši 10.000,-Kč na účel: úhrada 
nákladů na zajištění činnosti spolku dle platných stanov v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem 
vyúčtována nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o 
poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 13/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro spolek Zdraví Frymburk z.s., IČ: 70536627, ve výši 30.000,-Kč na účel: úhrada 
nákladů na zajištění činnosti spolku dle platných stanov v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem 
vyúčtována nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o 
poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 14/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro spolek FČAS Frymburk, IČ: 04171926, ve výši 16.000,-Kč na účel: úhrada nákladů na 
zajištění činnosti spolku dle platných stanov v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována 
nejpozději do 30.11.2017. Dotace bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí 
dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 15/2017 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro MO českého včelařského svazu Frymburk, ve výši 5.000,-Kč na účel: úhrada nákladů 
na zajištění činnosti spolku v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována nejpozději do 
30.11.2017. Dotace bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 16/2017 
 
 
 
Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí jednorázové dotace z rozpočtu městyse Frymburk, která nemá 
charakter veřejné podpory, pro spolek Šipkaři Frymburk, ve výši 15.000,-Kč na účel: úhrada nákladů na zajištění 
činnosti spolku v kalendářním roce 2017. Tato dotace bude příjemcem vyúčtována nejpozději do 30.11.2017. Dotace 
bude poskytnuta na základě písemné VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVY o poskytnutí dotace.    
7 hlasů pro       číslo usnesení: 17/2017 
 
AD 6.) 
Zastupitelé opětovně projednali žádost p.Fatury (první projednání bylo dne 14.12.2016) o prodej části pozemku 
p.č.200/58 v k.ú.Frymburk. Starosta krátce vysvětlil současnou situaci v této části městyse. P.Fatura zastupitelům 
představil svou vizi k prodeji pozemku kolem domu č.p.62. Informoval, že v létě byl pohyb turistů až neúměrně velký 
a domnívá se, že pro zachování určitého soukromí je nezbytné část pozemku odkoupit a tento pak oplotit. Proběhla 
diskuse. Do diskuse se zapojil i pan Aleš, vlastník sousední nemovitosti. Starosta navrhl uskutečnit místní šetření, a to 
dne 1.2.2017, od 16,00 hodin za účasti pana Fatury, pana Aleše, místostarosty p.Kučery, p.Labaje a p.Mrázika. 
Zúčastněné strany s tímto návrhem souhlasily. 
 
ZM Frymburk souhlasí s prodejem pozemků parc.č.547/435 o výměře 102 m2 a parc.č.547/436 o výměře 2 m2 
v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2 bez DPH  Kateřině a Vítu Hanzlíkovým. 
8 hlasů pro       číslo usnesení: 18/2017 
 
ZM Frymburk souhlasí s prodejem části pozemek parc.č.547/141 o výměře cca 100 m2  v k.ú.Frymburk za cenu 800,-
Kč/m2 bez DPH  Julii a Jiřímu Krbcovým. Pozemek je možné zaměřit. 
8 hlasů pro       číslo usnesení: 19/2017 
 
 



ZM Frymburk souhlasí s prodejem pozemku parc.č.289/93 o výměře 328 m2  v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2 bez 
DPH  Haně a Jiřímu Pirným.  
8 hlasů pro       číslo usnesení: 20/2017 
 
ZM Frymburk souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č.531/7 o výměře 107 m2, včetně stavby technické 
vybavenosti (vodárna), od SPÚ ČR. 
8 hlasů pro       číslo usnesení: 22/2017 
 
ZM Frymburk souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č.871/111 o výměře 3 m2, p.č.871/112 o výměře  
3 m2 a p.č.871/113 o výměře 3 m2 od SPÚ ČR. 
8 hlasů pro       číslo usnesení: 23/2017 
 
ZM Frymburk nesouhlasí se záměrem prodat pozemek parc.č.1053/18 v k.ú.Frymburk. 
8 hlasů pro       číslo usnesení: 21/2017 
 
AD 7.) 
starosta  - informoval, že zastupitelé obdrželi návrh zápisu do kroniky za rok 2015 a požádal o sdělení  
  připomínek do dalšího zasedání ZM 
  - seznámil zastupitele se záměrem městyse požádat JČ kraj (SÚS JČ kraje) o převod pozemků kolem 
  převoznického domku včetně do vlastnictví městyse, jako zázemí pro samotný převoz.  
  ZM souhlasí s podáním žádosti na převod pozemků p.č.59 a 60, včetně objektu v k.ú.Frymburk do 
  vlastnictví městyse Frymburk a pověřuje starostu městyse jednáním v této otázce 
  8 hlasů pro     číslo usnesení: 24/2017 
  - dále otevřel otázku ledové magistrály. Zdůraznil, že městys do vybavení SDH investoval a i nadále 
  investuje nemalé finanční prostředky. P.Labaj podrobněji rozebral dosavadní vývoj tvorby a údržby 
  ledové dráhy. Požádal o nákup motorového koštěte na úpravu ledu a jeho čištění. Nákup je možné 
  uskutečnit v souladu s usnesením ZM č.5/2017 ze dne 11.1.2017. Dále informoval, že se našel  
  investor, který zakoupil šestikolku a bude ledovou dráhu udržovat a tuto údržbu bude městysi  
  fakturovat za dohodnutou částku za motohodinu. Starosta apeloval na to, aby hasiči informovali,  
  v rámci své činnosti ostatní, že městys podporuje ledovou dráhu a že na to vynakládá nemalé  
  finanční prostředky. Požádal p.Labaje, aby se snažili trochu zjemňovat negativní ohlasy typu, že  
  městu je to jedno, že to dělají jenom dobrovolníci a městu na tom nijak nezáleží a podobné výrazy na 
  internetu. Starosta dále upozornil, že v letošních dobrých sněhových podmínkách je velká aktivita  
  i při samotném lyžování na Martě a ocenil obětavý přístup dobrovolníků při náročné úpravě  
  lyžařských stop, které jsou letos opravdu na vynikající úrovni. P.Krejza tyto aktivity plně  
  podpořil, ale stejně jako starosta se přiklání k tomu, aby byly poměrně jasné hranice, o jakou část 
  ledové dráhy se starají naši hasiči. P.Labaj odpověděl, že náš úsek je zhruba k víle. Proběhla další 
  diskuse k otázce  ledové magistrály 
p.M.Řezáč - informoval, že objednal od televize Jéčko reklamní šot se zimní tématikou, který zaplatí městys a 
  bude k dispozici na stránkách IC i k dispozici místním podnikatelům 
  - dále informoval o uskutečněných běžeckých závodech Frymburská stopa, dne 13.1.2017 se ho  
  zúčastnilo více než 100 dětí a dne 14.1.2017 potom proběhly závody i pro všechny ostatní. Akce se 
  velmi vydařila. Poděkoval především obchodům COOP Jednota a FLOP, které připravily pro děti  
  opravdu hodnotné sponzorské dary. Dále poděkoval školám (naší i loučovické) a našim fotbalistům 
  za poskytnutí perfektního zázemí pro konání těchto závodů 
starosta  - informoval přítomné, že městys přispěl na úhradu zimních leteckých snímků a tyto budou  
  k dispozici rovněž v IC nebo na úřadu městyse 
p.Černocký - informoval o současném stavu ve SKIPARKu Frymburk, lyžuje zde cca 300 – 400 lidí denně)  
  Starosta seznámil přítomné s tím, že městys i nadále pracuje na rozvoji této oblasti, a to v současné 
  době zpracováním odborné projektové dokumentace na stavbu parkoviště u zimního areálu 
p.Mrázik  - dotázal se na výšku sněhu a do kdy je předpoklad lyžování v letošní sezoně. P.Černocký odpověděl, 
  že sněhu je 40 – 60 cm a bude snaha lyžovat co nejdéle. Navíc plánují v letošní zimní sezoně  
  i několik akcí pro veřejnost 
p.Pavlíček - pochválil všechny organizátory plesu, bylo to moc hezké a všem děkuje 
 
 
ukončeno v 18,30 hodin  
 
zapsal: Flígr 
 
 
ověřili: Řezáč O., Řezáč M., Mrázik   
 


